
 
 

Protokół Nr 11/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 11. posiedzenie Zarządu Powiatu                     

Golubsko-Dobrzyńskiego o godzinie 1300 otworzył Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński Pan Zbigniew 

Warnel.  

 

Ad. 2.  

 Na podstawie listy obecności Wicestarosta stwierdził, że podczas 11. posiedzenia nieobecny 

jest Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego Pan Jacek Foksiński. 

 Dodatkowo obecna podczas posiedzenia była nowa Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego                

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu Pani Justyna Wileńska. 

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Zarządu zawnioskował, by do porządku obrad 

wprowadzić następujące punkty: 

 

7.31. Pani Aleksandra Bogdańska – Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o przekazanie w użyczeniu części garażu w celu 

przechowania busa;  

7.32. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                     

w Golubiu-Dobrzyniu – wniosek o dokapitalizowanie spółki.  

 

 Wszyscy obecni członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów do 

porządku obrad.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie 11. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                           

w Golubiu-Dobrzyniu – omówienie aktualnej sytuacji Szpitala Powiatowego.  

5. Przyjęcie protokołu z 10. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

6. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

6.1. w sprawie wyznaczenia nauczycieli zastępujących dyrektorów szkół i placówek prowadzonych 

przez Powiat Golubsko-Dobrzyński w przypadku ich nieobecności; 

6.2. w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim; 

6.3. w sprawie zatwierdzenia protokołu Komisji do spraw rozpatrywania wniosków i podziału 

środków na jednorazowe stypendia Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego dla szczególnie 

uzdolnionych uczniów szkół publicznych prowadzonych przez Powiat Golubsko-Dobrzyński; 

6.4. w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu 

Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu do składania oświadczeń woli 

związanych z zawarciem i realizacją umowy w ramach programu „Domy Dobrej Energii”;  

6.5. zmieniająca uchwałę w sprawie planu finansowego środków Funduszu Przeciwdziałania    

COVID-19 Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego;  



 
 

6.6. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                 

na 2024 rok;  

6.7. w sprawie ustalenia zasad realizacji nadzoru właścicielskiego przez Powiat Golubsko-Dobrzyński 

nad spółką Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Golubiu-Dobrzyniu. 

7. Sprawy różne: 

7.1. Pan Piotr Janicki – prośba o wydzierżawienie nieruchomości z przeznaczeniem na cele rolne; 

7.2. Pani Justyna Działdowska – NIK-NAT Sp. z o.o. – zgłoszenie konieczności wykonania prac 

dodatkowych w związku z realizacją zadania „Rozbudowa z niezbędną przebudową istniejącego 

zespołu budynków Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu o salę sportową wraz                                 

z odnawialnymi źródłami energii”; 

7.3. Pan Krzysztof Sypek – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kowalewie 

Pomorskim – prośba o wyrażenie zgody na realizację zastępstwa podczas nieobecności w roku 

szkolnym 2024/2025;  

7.4. Pan Rafał Gumiela – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia                                            

w Golubiu-Dobrzyniu – wyznaczenie zastępcy w przypadku nieobecności w roku szkolnym 

2024/2025;  

7.5. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie               

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie przeniesienia między paragrafami w budżecie 

jednostki;  

7.6. Pani Kinga Olejnik – Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu – prośba                             

o wyznaczenie zastępcy dyrektora w roku szkolnym 2024/2025;  

7.7. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                             

w dz. 852   – Pomoc społeczna;  

7.8. Najwyższa Izba Kontroli Delegatura w Bydgoszczy – wystąpienie pokontrolne z dnia                     

26 kwietnia br. zmienione zgodnie z treścią uchwały z 23 lipca br. 

7.9. Pan Patryk Bożek – Zakład Usług Technicznych – odstąpienie od umowy na całoroczne 

utrzymanie czystości i porządku na terenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego;  

7.10. Pani Monika Piróg – Sekretarz Gminy Kowalewo Pomorskie – prośba o przeanalizowanie 

interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim oraz uwzględnienie zadania                  

w budżecie na rok 2025; 

7.11. Pan Witold Juszczak – Komendant Powiatowej Państwowej Placówki Straży Pożarnej               

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok;  

7.12. Kujawsko-Pomorski Wojewódzki Konserwator Zabytków – pozwolenia na prace związane   

z poszukiwaniem zabytków ruchomych;  

7.13. Pan Andrzej Okruciński – Wójt Gminy Ciechocin – prośba o wsparcie finansowe Dożynek 

Gminnych w Ciechocinie;  

7.14. Pan Szymon Jankowski – Radny Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego – wniosek                   

o przekazanie gruntu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na rzecz Gminy Golub-Dobrzyń;  

7.15. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                           

w dz. 852 – Pomoc społeczna;  

7.16. Zamek Golubski – prośba o wsparcie finansowe organizacji Obchodów 60-lecia Oddziału 

PTTK im. Zygmunta Kwiatkowskiego oraz uhonorowanie działalności;  

7.17. Mieszkańcy i użytkownicy drogi w Poćwiardowie – wniosek o naprawę drogi powiatowej             

w Poćwiardowie;  

7.18. Pan Rafał Szynkiewicz – Wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu – prośba 

o zgodę na wykonanie dokumentacji projektowej dotyczącej podłączenia instalacji gazowej                

w budynku szkoły przy ul. Kilińskiego 10 oraz zabezpieczenia środków na rok 2025 w celu 

wymiany pieca; 



 
 

7.19. Pani Katarzyna Rejmanowska – Dyrektor Powiatowej Placówki                                 

Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu 

– prośba o wyrażenie zgody na zawarcie i realizację umowy darowizny w zakresie instalacji 

fotowoltaicznej i magazynów energii w ramach programu ENERGA S.A.; 

7.20. Pan Krzysztof Jaworski – Wiceprzewodniczący Zarządu firmy JAWOR Sp. z o.o. – 

wniosek o akceptację robót dodatkowych oraz o zaniechanie wykonania niektórych prac;  

7.21. Pan Rafał Gumiela – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia                                          

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wydanie zgody na zatrudnienie pracowników 

administracyjnych                    w oparciu o umowy interwencyjne;  

7.22. Pani Beata Kremer – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                                           

w Golubiu-Dobrzyniu – projekt zmian planu finansowego na 2024 r.;  

7.23. Pan Radosław Jastrzębski – Prezes Zarządu firmy JARDEJ Sp. z o.o. – prośba o zmianę 

terminu realizacji przedmiotu zamówienia;  

7.24. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                           

w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa;  

7.25. Pani Izabela Lewandowska – Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Wodociągów                          

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – wezwanie ostateczne do uiszczenia zaległych 

opłat przez Szpital Powiatowy;  

7.26. Pan Dawid Tarkowski – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok; 

7.27. Pani Justyna Działdowska – Prezes Zarządu firmy NAT-BUD Sp. z o.o. – wniosek o zmianę 

terminu wykonania umowy;  

7.28. Związek Ochotniczych Straży Pożarnych RP Oddział w Golubiu-Dobrzyniu – prośba                  

o rozważenie możliwości wsparcia działalności Oddziału; 

7.29. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie             

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie wydatków;  

7.30. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie               

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie wydatków;  

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Porządek obrad został przyjęty.  

 

Ad. 4.  

 Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński przywitał Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                    

w Golubiu-Dobrzyniu Panią Justynę Wileńską, która z dniem 5 sierpnia zaczęła pełnić ww. funkcję. 

Następnie Wicestarosta Pan Zbigniew Warnel poprosił Prezes Zarządu Szpitala o zabranie głosu                   

w celu przedstawienia obecnej sytuacji Szpitala Powiatowego.   

 Zabierając głos Prezes Zarządu Szpitala przekazała, że w dniu 26 sierpnia szpital powiatowy 

otrzymał dokapitalizowanie w kwocie 2.000.000,00 zł poprzez podniesienie kapitału zakładowego 

spółki, czyli szpitala. Nowo utworzone udziały w podwyższonym kapitale zakładowym spółki                       

są w całości objęte przez Powiat Golubsko-Dobrzyński. Środki finansowe zostały przeznaczone                 

na spłatę wynagrodzeń lekarzy, pielęgniarek, ratowników medycznych i obsługę RTG,                            

czyli diagnostów laboratoryjnych, za miesiąc lipiec. Następnie dodała, że zostanie sporządzony 

wyciąg, w którym ujęte będą dokładne kwoty, by uniknąć wszelkich niedomówień związanych                       

z przeznaczeniem dokapitalizowania. 

 Kolejno Prezes Zarządu Szpitala Pani Justyna Wileńska wymieniła działania, których udało jej 

się podjął od momentu objęcia posady. W związku z bardzo licznymi brakami ambulatoryjnej opieki 

specjalistycznej, która mieści się w budynku, w którym znajduje się Państwowe Ratownictwo 

Medyczne, Sanepid nałożył wysokie kary dotyczące remontu. Dodatkowo jest to także 



 
 

nieekonomiczne, ponieważ poradnie znajdowały się w dwóch różnych miejscach. Do 30 września br. 

zaplanowane jest zakończenie prac remontowych i przeniesienie poradni do szpitala. Remont ten 

wykonywany jest przez pracowników gospodarczych, w związku z czym jedyne koszty dotyczą 

materiałów potrzebnych do przeprowadzenia remontu.  

 Późniejszym pomysłem zaplanowanym do zrealizowania jest przeniesienie się do budynku 

administracyjnego na okres kilku miesięcy, do momentu zagospodarowania piwnicy szpitalnej, gdzie 

planowane jest przeniesienie biura Prezes Zarządu Szpitala oraz całego Wydziału Administracyjnego. 

Mogłoby to pozwolić uniknąć niepotrzebnych opłat.  

 Prezes Zarządu Szpitala poinformowała także, że w szpitalu pracować będzie dwóch lekarzy    

o specjalizacji radiologa. Planowane dni, w których będą wykonywane badania to wtorki i czwartki.  

 W dniu 27 sierpnia br. zaplanowano spotkanie z ortopedami, a na dzień 9 września br. 

zaplanowano spotkanie z neurochirurgami. Po dniu 9 września br. zaplanowano także rozmowy                 

z chirurgiem naczyniowym. Terminy wrześniowe związane są z trwającym obecnie okresem 

wakacyjnym, gdzie wielu lekarzy znajduje się na wakacjach.  

 W planach jest także utrzymanie w zawieszeniu oddziału położniczo-ginekologicznego                   

do dnia 30 września br., ponieważ taka data została uwzględniona na wystosowanym piśmie. Prezes 

Zarządu Szpitala Pani Justyna Wileńska zapowiedziała, że ma w planach przedłużenie zawieszenia. 

 Prezes Zarządu planuje także odbyć spotkanie z Narodowym Funduszem Zdrowia w celu 

doinformowania się o możliwości otwarcia opieki długoterminowej oraz w ewentualnym przypadku 

jak się przygotować do realizacji takiego pomysłu. 

 W trakcie realizacji jest proces dotyczący zrezygnowania z indywidualnego oddziału 

kardiologicznego, a połączenie i utworzenie oddziału internistyczno-kardiologicznego. Decyzja ta 

wiązać się będzie z rezygnacją ze stanowiska obecnego ordynatora, który będzie świadczył usługi                

w poradni.  

 Prezes Zarządu Szpitala poinformowała także o planowanych 20 zwolnieniach wśród 

personelu szpitala. Zwolnienia te będą pokłosiem sukcesywnym zwolnień, które będą następować 

stopniowo w przyszłości. Związane jest to z nadmierną ilością stanowisk, które w wielu przypadkach 

nie są w pełni wykorzystywane, a generują dodatkowe koszta.  

 W planach restrukturyzacji szpitala powiatowego są także przesunięcia w transporcie 

medycznym. Zamiast korzystania z usług dwóch lekarzy, planowane jest zastąpienie jednego z lekarzy 

ratownikiem medycznym, co pozwoli na większą dyspozycyjność kilku lekarzy, którzy zostaną 

przydzieleni do nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej. Umożliwi to uzupełnienie brakującej obsady, 

która wiązałaby się z dodatkowymi kosztami. Decyzja ta spowoduje wyłącznie przeniesienie lekarzy, 

a nie wiąże się z ich zwolnieniem.  

 Pani Justyna jako największy problem wskazała sprawy dotyczące sterylizacji narzędzi. 

Obecna sterylizatorni znajdująca się w szpitalu nadaje się do zamknięcia. Dodała także, że taką samą 

opinię wydał Sanpeid. Wycena budowy nowej sterylizatorni szacowana jest na kwotę 5.600.000,00 zł. 

Jedną z opcji braną pod uwagę jest znalezienie firmy, która wyremontuje sterylizatornię szpitalną                  

i pokryje koszty tego remontu, w zamian czego szpital będzie świadczył usługę. Drugą opcją jest 

podjęcie rozmów z zewnętrznym wykonawcą, który trudni się świadczeniu takiej usługi. Pod uwagę 

brany jest Szpital Powiatowy w Rypinie lub placówka Citomed. Dodatkowo Prezes Zarządu Szpitala 

dodała, że na chwilę obecną także w sterylizatorni znajduje się nadmierna ilość pracowników.  

 

 Następnie Etatowy członek Zarządu Powiatu Pan Roman Tasarz zadał pytanie, czy na chwilę 

obecną nie panuje masowy trend do odchodzenia pracowników.  

 Na pytanie to Pani Prezes odpowiedziała przecząco. Dodała, że na ten moment wpłynęły tylko 

2 wypowiedzenia lekarzy.   

 

 Kolejne pytanie Pana Romana Tasarza dotyczyło jakie koszta generuje zatrudnienie                       

np. lekarza radiologa przez organ właścicielski miesięcznie, jakiego rzędu są to stawki.  



 
 

 Prezes Zarządu Szpitala Pani Justyna Wileńska odpowiedziała, że w tym momencie nie jest              

w stanie wskazać dokładnych kwot, a także nie chce przekazać informacji nieprawdziwych, ponieważ 

wypłata radiologa wyliczana jest na podstawie konkretnych dni w jakie pełni usługę, a nie liczona                

za pracę przez cały miesiąc.  

 

 Etatowy członek Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zainteresował się także ile 

Narodowy Fundusz Zdrowia płaci za wykonanie badania rentgenowskiego.  

 Prezes Zarządu Szpitala odpowiedziała, że jest to zależne od części ciała, gdzie wykonywane 

jest badanie oraz od tego czy stosowany będzie kontrast podczas badania.  

 

 Kolejnym pytaniem zadanym przez Pana Tasarza było to, czy inwestycja w lekarza radiologa  

i świadczone przez niego usługi opłaci się szpitalowi, czy może jednak będzie to będzie to inwestycja, 

do której trzeba będzie dopłacać. 

 Pani Justyna Wileńska zdecydowanie odpowiedziała przecząco na kwestię dotyczącą 

dopłacania do usług pełnionych przez lekarza radiologa. Dodała, że koszty są wyliczone tak, by szpital 

w chwili kryzysu ewentualnie wychodził „na zero”.  

 

Ostatnie pytanie Etatowego członka Zarządu Powiatu dotyczyło ile wynosi średnie 

wynagrodzenie personelu Szpital Powiatowego w Golubiu-Dobrzyniu.  

Prezes Zarządu Szpitala poinformował, że aktualnie nie posiada ze sobą takich informacji,              

w związku z czym nie jest w stanie w chwili obecnej przedstawić tych informacji.  

Pan Roman Tasarz poprosił o sporządzenie informacji odnośnie średniego wynagrodzenia 

pracowników i personelu szpitala powiatowego z uszeregowaniem na konkretne grupy żeby mieć 

jasny obraz na całą sytuację.  

 

 Serię pytań zakończył członek Zarządu Powiatu Pan Jarosław Molendowski, który zapytał       

czy jest w planach poszerzenie oferty usług oferowanych przez poradnie specjalistyczne. 

 Pani Justyna Wileńska poinformowała, że w dniu jutrzejszym na godzinę 9:00 ma umówione 

spotkanie z lekarzem okulistą. Związane jest to z planowanym rozszerzeniem okulistyki, która byłaby 

stosowana na bloku operacyjnym. Natomiast na podstawie procedur ustalono, że nie może być 

przeprowadzony żaden zabieg okulistyczny w ramach chirurgii. Możliwe do realizacji są jedynie 

niewielkie zabiegi na podstawie ambulatoryjnej opieki specjalistycznej.  

 

 Po ostatnim pytaniu Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu 

Pani Justyna Wileńska opuściła posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

    

Ad. 5.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie, bez odczytywania przyjął protokół z 10. posiedzenia Zarządu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 6.1.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie wyznaczenia nauczycieli 

zastępujących dyrektorów szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Golubsko-Dobrzyński                    

w przypadku ich nieobecności;  

 

Ad. 6.2.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków 

dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim;  

 

 

 



 
 

Ad. 6.3.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia protokołu Komisji do 

spraw rozpatrywania wniosków i podziału środków na jednorazowe stypendia Starosty                   

Golubsko-Dobrzyńskiego dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół publicznych prowadzonych 

przez Powiat Golubsko-Dobrzyński;  

 

Ad. 6.4. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu 

do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy w ramach programu 

„Domy Dobrej Energii”; 

 

Ad. 6.5. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie planu 

finansowego środków Funduszu środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu                    

Golubsko-Dobrzyńskiego;  

 

Ad. 6.6.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok;  

 

Ad. 6.7.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie ustalenia zasad realizacji nadzoru 

właścicielskiego przez Powiat Golubsko-Dobrzyński nad spółką Szpital Powiatowy Spółka                         

z ograniczoną odpowiedzialnością w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

 Po podjęciu uchwał przez Zarząd Powiatu, posiedzenie także opuścił Pan Jarosław 

Molendowski.  

 

Ad. 7.1.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Janickiego o wydzierżawienie 

nieruchomości z przeznaczeniem na cele rolne i rozpatrzył ją negatywnie.  

 Wicestarosta poinformował, że na podstawie opinii Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego                 

tut. Starostwa nie mógł jej rozpatrzyć pozytywnie ze względu na przeznaczenie nieruchomości                   

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, które nie spełnia przeznaczenia ujętego                

w piśmie odnośnie celów rolnych.  

 

Ad. 7.2.  

 Zarząd Powiatu ponownie zapoznał się z pismem Pani Justyny Działdowskiej Prezes Zarządu 

firmy NIK-NAT Sp. z o.o. i ustosunkował się do pozostałych punktów zawartych w ww. piśmie. 

 

Ad. 7.3.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dyrektora Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia                 

w Kowalewie Pomorskim Pana Krzysztofa Sypka o wyrażenie zgody na realizację zastępstwa podczas 

nieobecności w roku szkolnym 2024/2025 i przychylił się do niej pozytywnie.  

 

Ad. 7.4.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Dyrektora Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia                

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Rafała Gumieli o wyznaczenie zastępcy w przypadku nieobecności                    

w roku szkolnym 2024/2025 i przychylił się do niego pozytywnie.  

 



 
 

Ad. 7.5.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie   

w Golubiu-Dobrzyniu Pani Małgorzaty Badźmirowskiej o dokonanie przeniesienia między 

paragrafami w budżecie jednostki i przychylił się do niej pozytywnie.  

 Skarbnik Powiatu Pan Zbigniew Szyjkowski poinformował, że zmiany te zostaną 

uwzględnione w projekcie uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę             

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok, która zostanie poddana 

pod głosowanie podczas najbliższej sesji Rady Powiatu.  

 

Ad. 7.6.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu 

Pani Kingi Olejnik o wyznaczenie zastępcy dyrektora w roku szkolnym 2024/2025 i przychylił się              

do niej pozytywnie.  

 

Ad. 7.7.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zwiększenia plan dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna. 

 

Ad. 7.8.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym nadesłanym przez Najwyższą Izbę 

Kontroli Delegatura w Bydgoszczy.  

 

Ad. 7.9.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się odstąpieniem od umowy Zakładu Usług Technicznych Pana 

Patryka Bożka na całoroczne utrzymanie czystości i porządku na terenie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 7.10.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Sekretarz Gminy Kowalewo Pomorskie Pani Moniki 

Piróg o przeanalizowanie interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim oraz 

uwzględnienie zadania w budżecie na rok 2025. 

 Po przeanalizowaniu ww. pisma Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu pisma                     

na posiedzenie merytorycznej Komisji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego celem dalszego 

procedowania.  

 

Ad. 7.11.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej               

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Witolda Juszczaka o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok. 

 

Ad. 7.12.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pozwoleniem Kujawsko-Pomorskiego Konserwatora Zabytków 

na prace związane z poszukiwaniem zabytków ruchomych. 

 

Ad. 7.13.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Wójta Gminy Ciechocin Pana Andrzeja Okrucińskiego 

o wsparcie finansowe Dożynek Gminnych w Ciechocinie.      

 Ze względu na upłynięcie terminu Dożynek Gminnych w Ciechocinie, które miały miejsce 

przed zaplanowanym terminem posiedzenia Zarządu Powiatu, członkowie Zarządu Powiatu nie mogli 

rozpatrzyć ww. prośby pozytywnie. 

 



 
 

Ad. 7.14.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pana Szymona Jankowskiego Radnego Rady 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego o przekazanie gruntu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na rzecz 

Gminy Golub-Dobrzyń.  

 Członkowie Zarządu po zapoznaniu się ze wskazanym we wniosku miejscem przez radnego 

wskazali, że względem tego miejsca Powiat wiąże się z innymi zamiarami, w związku z czym wniosek 

ten został rozpatrzony negatywnie.  

 

Ad. 7.15.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna.  

 

Ad. 7.16.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Prezesa Zarządu Oddziału PTTK im. Zygmunta 

Kwiatkowskiego Pana Stefana Borkowicza o wsparcie finansowane organizacji Obchodów 60-lecia 

Oddziału PTTK im. Zygmunta Kwiatkowskiego oraz uhonorowanie działalności.  

 W związku z koniecznością zabezpieczenia w budżecie powiatu środków finansowych                    

na realizację zadań bieżących, regulowanie należności za inwestycje prowadzone w jednostkach 

organizacyjnych powiatu oraz trudną sytuację finansową Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                           

w Golubiu-Dobrzyniu, która również znacząco ogranicza możliwości powiatu w zakresie wspierania 

innych przedsięwzięć, Zarząd Powiatu podjął decyzję o negatywnym rozpatrzeniu ww. prośby. 

 

Ad. 7.17.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Mieszkańców i Użytkowników drogi                               

w Poćwiadrowie o naprawę drogi powiatowej w Poćwiardowie.  

  Po przeanalizowaniu ww. pisma Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu pisma na 

posiedzenie merytorycznej Komisji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego celem dalszego 

procedowania.  

 

Ad. 7.18.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Wicedyrektora Zespołu Szkół nr 2                                          

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Rafała Szynkiewicza o zgodę na wykonanie dokumentacji projektowej 

dotyczącej podłączenia instalacji gazowej w budynku szkoły przy ul. Kilińskiego 10 oraz 

zabezpieczenia środków na rok 2025 w celu wymiany pieca i przychylił się do niej pozytywnie.  

 

Ad. 7.19.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Katarzyny Rejmanowskiej Dyrektor Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu 

o wyrażenie zgody na zawarcie i realizację umowy darowizny w zakresie instalacji fotowoltaicznej                

i magazynów energii w ramach programu ENERGA S.A. i przychylił się do niej pozytywnie. 

 

Ad. 7.20.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pana Krzysztofa Jaworskiego Wiceprezesa Zarządu 

JAWOR Sp. z o.o. o akceptację robót dodatkowych oraz o zaniechanie niektórych prac i ustosunkował 

się do niego pozytywnie.  

 

Ad. 7.21.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dyrektora Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w 

Golubiu-Dobrzyniu Pana Rafała Gumieli o wydanie zgody na zatrudnienie pracowników 

administracyjnych w oparciu o umowy interwencyjne i wyraził pozytywną opinię.  

 



 
 

Ad. 7.22.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem zmian planu finansowego Powiatowego Urzędu 

Pracy na 2024 r. przekazanego przez Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Panią Beatę 

Kremer i nie wniósł do niego uwag.  

 

Ad. 7.23.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Radosława Jastrzębskiego Prezesa Zarządu 

JARDERJ Sp. z o.o. o zmianę terminu realizacji przedmiotu zamówienia i rozpatrzył ją pozytywnie. 

 

Ad. 7.24.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa.  

 

Ad. 7.25.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem otrzymanym od Pani Izabeli Lewandowskiej Prezesa 

Zarządu Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu odnośnie 

wezwanie ostatecznego do uiszczenia zaległych opłat przez Szpital Powiatowy.  

 

Ad. 7.26.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Dawida Tarkowskiego Zastępcy Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie 

finansowym Komendy Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok i wyraził pozytywną 

opinię. 

 

Ad. 7.27. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pani Justyny Działdowskiej Prezesa Zarządu               

NAT-BUD Sp. z o.o. o zmianę terminu wykonania umowy i przychylił się do niego pozytywnie.  

 

Ad. 7.28.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Prezesa Oddziału Powiatowego ZOSP RP                               

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Dariusza Mężykowskiego o rozważenie możliwości wsparcia działalności 

Oddziału. Członkowie Zarządu doszli do wspólnego porozumienia i uzgodnili, że wsparcie zostanie 

rozważone i będzie ono analizowane na podstawie odrębnego wniosku przekazanego                                 

na posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 7.29.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie 

wydatków i ustosunkował się pozytywnie.  

 

Ad. 7.30. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie 

wydatków i ustosunkował się pozytywnie.        

 

 

Ad. 7.31.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Aleksandry Bogdańskiej Kierownika Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Golubiu-Dobrzyniu o przekazanie w użyczenie części garażu 

w celu przechowania busa wożącego uczestników do Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy i przychylił się do niej pozytywnie.  



 
 

 

Ad. 7.32.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o dokapitalizowanie Szpitala o co najmniej 

3.000.000,00 zł i rozpatrzył go pozytywnie. Podjęto także decyzję o niezwłocznym działaniu 

dokapitalizowania spółki.  

 

Ad. 8.  

 Prowadzący posiedzenie Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński zapytał, czy ktoś z obecnych 

chce zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Wniosków nie zgłoszono. 

 Wicestarosta Pan Zbigniew Warnel podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia.  

 

Ad. 9.  

 Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono o godzinie 1600. 

 

  

 

 

Przewodniczący Zarządu  - Jacek Foksiński           ………………………………                                         

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                     ……………………………… 

Członek Zarządu                 - Jarosław Molendowski                                ……………………………… 

Członek Zarządu              - Sławomir Rożek                 ………………………………                      

Członek Zarządu              - Roman Tasarz                   ……………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: Marcin Boniecki  

Pomoc administracyjna Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 

 

  

 


